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SLOVENSKO: Konečne to niekto povedal otvorene. Za súčasnú situáciu nemôžu primárne
neočkovaní občania, ktorí sa musia neustále testovať, ale skôr očkovanci, ktorí majú
otvorené dvere všade a to bez testovaní

Režimistické lži

V režimitsických médiách, ktorých platí ministerstvo zdravotníctva za očkovaciu propagandu, panuje
dlhodobo naratív, že za súčasnú tretiu vlnu môžu neočkovaní ľudia. Lekári ako napríklad lekár
Sabaka zavádzajú o tom, že zaočkovaní neroznášajú koronavírus:

“Je to tak, že tí, ktorí sú očkovaní sú chránení, neprenášajú ochorenie a tým pádom tie rúška
nie sú také dôležité.”

Takéto tvrdenie sa však nezakladá na pravde.

Očkovací apartheid

Ministerstvo zdravotníctva pod vedením Vladimíra Lengvarského zaviedlo očkovací apartheid, ktorý
spočíva v tom, že neočkovaní bez testu nemôžu ísť v závislosti od farby okresu do rôznych prevádzok,
zatiaľ čo zaočkovaní “nadľudia” nemajú prakticky žiadne obmedzenia a nemusia sa ani testovať.

Ministerstvo zdravotníctva sa bráni podobnými pseudoargumentami ako spomínaný Sabaka s tým, že
zaočkovaní majú výrazne nižšiu vírusovú nálož a teda roznášajú v menšej miere. To však
neznamená, že neroznášajú. A v spojení s tým, že sú médiami presviedčaní o svojej neinfekčnosti, si
pravdepodobne dávajú menší pozor a sú menej zodpovední než ľudia, ktorí sa nedali zaočkovať a
sú neustále strašení.

Navyše americké centrum pre prevenciu a kontrolu chorôb si dalo urobiť štúdiu o virálnej náloži
delta variantu. Štúdia priniesla prelomové fakty a tom, že virálna nálož môže byť veľmi podobná u
očkovaných ako aj neočkovaných.

Ako sa na Slovensko dostal delta variant?

Počas leta na základe očkovacieho apartheidu museli ísť všetci neočkovaní dovolenkujúci po
príchode na Slovensko okamžite do karantény minimálne na 5 dní a následne museli
absolvovať PCR test. Logicky z toho teda vyplýva, že to v drvivej väčšine prípadov neboli
neočkovaní, ktorí rozniesli koronavírus po Slovensku.

S najväčšou pravdepodobnosťou boli najväčšími šíriteľmi delta variantu zaočkovaní dovolenkári, ktorí
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po príchode na Slovensko nielenže nemuseli ísť v niektorých prípadoch do karantény, ale
nepotrebovali ani PCR test. Mohli teda nekontrolovateľne šíriť vysoko infekčný delta variant, s
ktorým máme teraz veľké problémy.

A šíria ho naďalej. Zaočkovaní si totiž môžu chodiť do reštaurácii, obchodov, či na koncerty a iné
hromadné podujatia bez testovania, zatiaľ čo neočkovaní sa bez testu v tmavších okresoch dostanú
nanajvýš do obchodu s potravinami, či do lekárne.

Krajčí: Zaočkovaní sa netestujú a roznášajú vírus

Konečne to nahlas povedal aj známy politik, bývalý minister zdravotníctva Marek Krajčí. Ten svojho
nástupcu Vladimíra Lengvarského vôbec nešetril a v relácii V politike na TA3 skritizoval stratégiu
ministerstva zdravotníctva.

Podľa Krajčího za rýchly nástup tretej vlny, ktorý je mohutnejší než vlaňajšia druhá vlna môže do
veľkej miery to, že zaočkovaní ľudia sa nemusia testovať:

“Veľká nevýhoda je to, že mnohí očkovaní, ktorí by mali v niektorých prípadoch sa
pretestovať, v nemocniciach, v domoch sociálnej starostlivosti, sa netestujú, preto podľa
mňa máme taký obrovský vzostup infikovaných, pretože tí očkovaní my veľmi dobre vieme, že
to roznášajú a roznášajú to do veľkej miery veľmi podobne ako tí, ktorí nie sú očkovaní.”


